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Aybastı Belediye Başkanı Beytullah Geçtan’ı ziyaretimizde yaptığı açıklamalarda, Belediye
çalışmalarında dolu dolu geçen 3 buçuk yılı değerlendirdi. 2019 yılının 4 Nisan’ında koltuğa
oturduğunu,  yerel yönetimlerde iş başına gelen başkanlar içerisinde en fazla oyu milletimizin
teveccühü ile kendisinin aldığını söyleyen başkan Geçtan "Göreve geldiğimizde afet ile
karşılaştık. Sağlık mahallesinde 82 hanemiz heyelandan zarar gördü. Mahallenin boşaltılması
Türkiye de değil, dünyada bir gündem oldu. Böyle bir afeti kazasız belasız atlattık. Onlarla ilgili
37 kişinin kendi yerlerine ev yapma noktasında ev yerlerini hazırladık ve evlerini yaptılar. Geri
kalan 37 kişi ile alakalı da afet ve TOKİ nasip olursa ihaleye çıkacak, bununla ilgili tüm işlemleri
hallettik. Kalan vatandaşlarımızın evlerini de yapacağız"  dedi.
GENÇLİK MERKEZİ HAZIRLADIK
İlk yaptığımız işlerden biri de,  öğretmenlikten geldiğim için gençlere özel gençlik merkezimizi
hazırladık, Kaymakamlığımızın destekleri ile yaklaşık 300 metrekarelik bir binada gençlik
merkezimiz var.  Pandemiye rağmen bugüne kadar 60 bin ziyaretçimiz oldu.
Gençlik merkezimizde, gençlerin ilgisini çekebilecek atış poligonu, akıl zeka oyunları,
kütüphanesi, masa tenisi, PlayStation, Bilardo gibi bir çok alanda gençlere hizmet ediyoruz.
Gençlik ve Spor Bakanlığımız ile beraber yeniden bir gençlik merkezi ile ilgili çalışmamız oldu... 
İLÇEMİZİ ŞANTİYEYE ÇEVİRDİK
Yaklaşık 3 milyonluk bitim aşamasında olan 17 noktada şantiyesinin de olduğunu açıklayan
Başkan Geçtan,  Sanayi sitemizde bugün itibari ile 102 dükkanımız mevcut. Sanayi sitemizin 23
yıllık bir süreci vardı.  4. İhale ile satamadık 5. İhalede Sanayi ve Teknoloji Bakanlığımızın
desteği ile ihalesi yapılarak yüklenici firma aldı. Sanayinin 4 bloktan oluştuğunu ve 3. Blok da
yapıldığını belirterek talihsiz olan 4. Bloka başlarken heyelan oldu yeniden bir ihale yapılarak
sanayi sitesinin tutarı kadar yaklaşık maliyet çıktı. Bakanlığımız ile görüştüğümüzde bunun 17
milyonu 17 yıl ödemeli %1 faiz ile destek aldık. Buradan çok teşekkür ediyorum sanayi
bakanımıza.
Doğu Karadeniz kalkınma ajansı ile Fatsa Ticaret ve Sanayi Odası başkanı Tayfun Karataş ile
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iş birlikteliğiyle 7 milyonluk 200 kişinin istihdam sağlayabileceği tekstil kent fabrikasının
temellerini attık. Şuanda birinci katın tabliyesini atacağız. 2023 de hazır hale gelmiş olacak.
Başkan Geçtan, 91 yılında turizm şehri olmuşuz, Aybastı'nın girişinden çıkışına kadar dış cephe
iyileştirmelerle alakalı farkı görmüşsünüzdür. 148 bina 3,5 milyonluk maliyeti ile beraber o günkü
şartlarda Çevre ve şehircilik bakanlığımızdan 500 bin TL destek almıştık, şuanda 110 bina bitti.
Yaklaşık 38 bina kalmıştı bu kapsamda.
Perşembe yaylasında göletin etrafında bir iyileştirme yapmıştık. Şimdi büyükşehir ile beraber
yaya yolu ve bisiklet yolu şantiyemiz var. Perşembe yaylasında alışveriş için 16 tane ahşap
dükkan ile ilgili çalıştık. Şuanda çevre düzenlemesi aşamasındayız.
EN BÜYÜK SORUNLARIMIZDAN BİRİDE SUYDU
Bizim en büyük sıkıntımız suydu.  Pandemi de yaşadık, yoldan daha önemliymiş Aybastı’nın
Kızılot yaylasından gelen suyun 1,5 metre yükseltmiştik. 30 bin ton daha ilave su alacaktık ama
bu bize yetmeyecekti. Büyükşehir belediye başkanımız destek verdi. OSKİ Genel Müdürümüz
Murat Us ve ekibine çok teşekkür ediyorum. Aybastı’nın 100 yıllık su sorununu Bolaman
Havzasının doğuş yerindeki su şebekesindeki boruları da değiştirirsek tertemiz bir su içeceğiz.
Aybastı da su sorunu nasip olursa en aza inecek.
PERSEMBE YAYLASINDA ELEKTRİĞİ YER ALTINA ALIYORUZ
YEDAŞ ile ilgili bugüne kadar 3 yılda 45 milyonluk bir destek aldık. Şuan da iş birliği devam
diyor. Grup yolları yol ağından Sarıyer mahallemizde hat yenilemesi yapıyoruz. Nasip olursa
gözbebeğimiz Perşembe yaylasında 5,5 kilometrelik kanalizasyon çalışması yaptırmıştım, 
şimdi nasip olursa elektriği yeraltına alıyorum, haftaya büyük bir ihtimalle şantiyemiz kurulacak.
25 MILYON İNSAN PERŞEMBE 
YAYLASINI İZLEDİ 
Orduda çekilen bir dizi vardı Kuzey Yıldızı. 25 milyon insan Perşembe yaylasındaki bölümü
izledi. Yaklaşık 48 ülkeden Ordu Valiliği, Turizm il Müdürlüğü ve Büyükşehirimizin katkılarıyla 63
ülkeden insanlar geldiler gördüler. En son Güney Kore ekibi geldi. Aybastı için bir ilkti.
Perşembe yaylası artık dünyaya açılan bir kapıdır.
En son sıcak balon ile ilgili büyükşehir ile beraber bir şeyler yaptık 5 milyon insana ulaşmış.
YETİŞMİŞ DEGERLERE SAHIP ÇIKIYORUZ
Aybastılı olup dışarıda yaşayan değerlerimiz var.  Bu değerlerden biride dünyada yapay kalp
yapan tek kadın olan Dilek Gürsoy kızımız. Aybastılı 13 yıl aradan sonra ricamızı kırmayarak
bizde Tübitak 4007yi kazanmıştık. İlçe Milli Eğitim müdürlüğüyle beraber Türkiye de kazanan 13
ilçeden biriyiz. 13 bin kişi ziyaret etti. Dilek Gürsoy geldi 2 gününü Teknofest’te bizlere ayırdı. 43
tane atölyemizi gezdi, 4 lisemizi ziyaret etti. Orada seminerler verdi. Bizde adını yaşatmak adına
ilçemizde bir sokağa adını verdik.
EGİTİME ÇOK ÖNEM VERİYORUZ 
Göreve geldiğimizde Milli Eğitim bakanlığı 8 tane okulu güçlendirmeye 6 tane okulu yıkıma aldı.
8 okulun eğitime kapatılması 6 okulun yıkılması bizi eğitim anlamın çok zorladı.
TOKİ ile ilgili 88 konutumuz 2 defa ihale oldu,  ikisinde de müteahhit firma başlamadı. Armutluda
yıkılan okulumuzu da Toki yapacaktı, maalesef iki firma aldığı ise başlamadı. Ekim ayında
yeniden Toki’ye ihale ettireceğiz.
EN BÜYÜK SORUNUMUZ DOĞALGAZ 
Aybastı’nın en büyük sorunu doğalgazdı.  2023 yılı yatırım programına aldırdık. İmar planında
yeri ile alakalı çalışmaları yaptık. Taşıma gelecek tankların yerini ayarladık imar programına
işledik. Meclis kararını aldık, nasip olursa doğalgazcılar geldiğinde caddeleri kazdıklarında biz
belediye olarak kazı bedeli almayacağız, belediye olarak kazı masraflarını kendimiz üstlendik.
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Aybastı’mız için bize verilen krediyi layıkıyla kullanmak, arkamızdan iyi adamdı dedirtebilmek, 
gayemiz de bu yöndedir.
Aybastı’yı dünya tanıyor. 185 bin Aybastılının yaşadığı 6 tane ülkeye gittim, gittiğimde
büyükelçilerimiz bizleri güzel karşıladılar. Onlarla beraber birçok etkinliklere katıldık.
Aybastı gurbetçileriyle beraber bir değerdir. Her bir gurbetçimiz Aybastı’ya geldiğinde onlara
madalya verilecek kadar kıymetli insanlarımız var.
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